
 

Rada Gminy Waganiec 

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Opieki Społecznej 

 

 
RG.0012.IX.10.KO.2024 

 

Protokół Nr 10/2024 

w dniu 19 listopada 2024 

Miejsce posiedzenia: sali narad parter Urzędu Gminy w Wagańcu, ul. Dworcowa 11 

Obrady rozpoczęto 19.11.2024 o godz. 15.00, a zakończono o godz. 17.00 tego samego dnia. 

Wspólne posiedzenie stałych komisji Rady Gminy. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków 

Obecni: 

1. Angelika Przybylska – przewodnicząca, 

2. Stanisław Zimecki – wiceprzewodniczący,  

3. Krzysztof Gapski – członek, 

4. Piotr Nowak (okręg Brudnowo) – członek,   

5. Piotr Nowak (okręg Waganiec) – członek. 

 

W posiedzeniu udział wzięli również: Wójt Gminy – Piotr Kosik, Skarbnik Gminy – Anna Miś, 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Wysocki, radny Piotr Kordubski, radny Zbigniew 

Marciniak, radny Tomaszewski Mirosław, Podinspektor ds. kadr i działalności gospodarczej – 

Klaudia Rutecka, Prezes Zarządu GKS „Sadownik – Waganiec” – Sławomir Szudzik, Wiceprezes 

ds. finansowych GKS „Sadownik – Waganiec” – Bartłomiej Gawlik, mieszkaniec gminy Waganiec 

– Arkadiusz Najder - lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 
 

W posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej, przewodniczyła 

Przewodnicząca Komisji Angelika Przybylska. 

 

1. Otwarcie obrad komisji i stwierdzenie kworum. 

Przewodnicząca Komisji o godz. 9.00 otworzyła obrady komisji i stwierdziła, że zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 5 członków komisji, co wobec składu komisji 

wynoszącego 5 członków przyjętych uchwałą Rady Gminy stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad: 

Przewodniczący komisji – przedstawiła proponowany porządek obrad.  
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z przednich obrad Komisji Oświaty. 

4. Informacja z bieżącej działalności Gminnego Klubu Sportowego „Sadownik- Waganiec”. 

5. Sprawy bieżące. 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad. 



 

Komisja Oświaty jednogłośnie przyjęła proponowany porządku obrad.  

Wyniki głosowania: „za” 5 radnych: Angelika Przybylska, Krzysztof Gapski, Piotr Nowak (okręg 

Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Stanisław Zimecki „przeciw” – 0; „wstrzymujących 

się” – 0. 

 

3. Przyjęcie protokołu z przednich obrad Komisji Oświaty. 

Komisja Oświaty jednogłośnie przyjęła protokoły z poprzednich obrad komisji.  

Wyniki głosowania: „za” 5 radnych: Angelika Przybylska, Krzysztof Gapski, Piotr Nowak (okręg 

Brudnowo), Piotr Nowak (okręg Waganiec), Stanisław Zimecki „przeciw” – 0; „wstrzymujących 

się” – 0. 

 

4. Informacja z bieżącej działalności Gminnego Klubu Sportowego „Sadownik- 

Waganiec”. 

Wiceprezes ds. finansowych – Bartłomiej Gawlik omówił zmiany jakie zaszły w GKS „Sadownik 

– Waganiec” od sierpnia tego roku. Powstała Akademia Piłkarska, która liczy łącznie 54 członków. 

Są to dwie grupy wiekowe „Młodziki” i „Żacy”. Pojawiła się również składka członkowska  

w wysokości 120 zł miesięcznie, której we wcześniejszych latach nie było.  

Pieniądze ze składek wpływają na konto GKS, tak jak dotacja z  Urzędu Gminy. Radni 

zaproponowali, aby składki miesięczne danych grup wiekowych były wpłacane na oddzielne 

numery bankowe. Treningi odbywają się dwa razy w tygodniu, jeżeli jest sprzyjająca pogoda 

zajęcia prowadzone są na Orliku w Zbrachlinie, natomiast jeśli pogoda nie dopisuje, zajęcia 

odbywają się na Hali Widowiskowo – Sportowej w przy szkole Zbrachlinie. 

Odbyły się pierwsze lekcje pokazowe do nowej grupy „Skrzaty”. Nabór do każdej z grup trwa. 

Od stycznia 2025 r. do Akademii dołącza nowy trener, który będzie zajmował się grupą Młodzików 

i Żaków. 

Radni zabrali głos w sprawie drużyny Seniorów, zasugerowali, żeby w owej grupie grało więcej 

mieszkańców z gminy Waganiec. Zarząd zapewniał, że takie kroki poczynili, jednak mieszkańcy 

niechętnie chcą podjąć współpracę. 

Prezes Klubu złożył pismo o przyznanie Klubowi dofinansowania na 2025 rok w wysokości 

210.000,00 zł. – pismo stanowi załącznik do protokołu.  
5. Sprawy bieżące – dyskusji nie podjęto. 

 

6. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji o godz.17.00 zamknęła posiedzenie 

Komisji Oświaty. 

                                                      Przewodnicząca Komisji 
                                                                

 

 

                                                 Angelika Przybylska 

Protokołowała: 
Angelika Przybylska 

 

Przygotował(a): Iwona Marciniak 
Inspektor ds. obsługi Rady Gminy i jej organów  

oraz spraw organizacyjnych Urzędu Gminy 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


